
  Styremøte 8-2019 
 

Dato: Tirsdag 02.07.2019 kl 2000 
Sted: Varmestua 
Til stede fra styret: Ketil, Reidun, Joachim, Hilde, Raymon, Jomar og Katinka 
Fraværende: Monica og Arild 
Innkalt på siste møte og på messenger 30/6 
 
Nye saker: 
 
53/19 Godkjenning av referat nr 5 og 7 
Begge referater enstemmig godkjent 
 
54/19 Evaluering Hestens Dag og St. hans 
Hestens Dag ble gjennomført på en fin måte. 
Se vedlagt rapport. 
 
St. hans ble også i år veldig bra besøkt. 
Solgte ut 32 kg grøt på 2 timer.  
Både barneridning og tandem var som vanlig populært. 
Takk til Monica Leirvik for lånet av ponnier og jenter, og takk til Ragnar og Røyns Rosita og 
Monika og Creek’s Beauty for tandemkjøring. 
Bra overskudd. 
Til neste år bør vi ta et kjapt møte i forkant av arrangementet, samt kjøpe inn 40 kg grøt. 
 
55/19 Veterinærrom og besøk av veterinær 
Trine har sagt opp veterinærrommet fom 1. juli 2019.  
Sidsel Berg kommer til Skoglund 11. juli. 
Det ble diskutert litt hvordan man får spredd informasjon om at det kommer veterinær som 
kan ta bl.a. undersøkelser og behandlinger, som hesteeiere tidligere måtte til Leangen, 
Melhus eller Orkanger for å få utført. 
Samtidig ønsker vi å oppfordre hesteeiere til å bruke de lokale veterinærene som før. 
 
56/19 Møte i region 3. juli i Rissa 
Formannsmøte i Fosen Travregion. På agendaen: 
Stiftelsesdokument og vedtekter, løpsutskriving Fosen, info Nye Leangen. 
 
Sak vi ønsker skal tas opp er at funksjonærliste sendes ut på funksjonærchatten når 
oppgavene blir fordelt. Slik at man vet hva man er satt til å gjøre når det er travkjøring. 
 
57/19 Forsikring/El. tilsyn 
Vi har nå mottatt rapport etter el. tilsyn. 
Joachim kontakter banken ifm rabatten el. tilsynet gir på forsikringen. 
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58/19 Status medlemsregister 
Status uendret siden sist møte. 
Minner på oppgavene som ble fordelt da: 
Monica printer ut faktura på de som ikke har betalt. 
Joachim skanner inn og mailer/sender per post til de som ikke har mail. 
 
59/19 Kjøring 6. juli 
18 hester og 10 ponnier. 
Mangler hest i løp 2, 3, 5, 6, 7, 8. I tillegg har vi 1 kaldblods meldt til montéløp. 
 
Ørland Travklubb vedtar at innmeldingsfrist/starterklæring utsettes til onsdag 3. juli 2019 kl 
1800. 
Raymon tar i mot etteranmeldinger. 
 
Foreløpig funksjonærliste: 
Løpsleder/referent: Aina  
Måldommer:   
Tidtaker:   
Sekretær:   
Hoveddommer:  
Meddommere:  
Vekta:   Joachim 
Hovedstarter:  Ragnar 
Startere:  Steinar 
Plassjef:   
Ponniansvarlig:  
Baneansvarlig: Trond 
Seremoniplass:  
Kjøkken:  Reidun 
 
Olav G Skogen kan hjelpe til. 
Wenche Westberg kan hjelpe til etter ponniløp, og hvis det ikke blir montéløp. 
Jonas Vik tar oppgaven med å henge opp resultatlister. 
 
Sponsorer: 
Skoglunds Pokalløp: Fosen Transport 
Ørlandspokalen: Dalebakken 
Ponnidekken:  Stall Bugge 
    Ørland Travklubb 
Dekken:  Hvitsand Transport 
   Bjørn Norset 
   Hvitsand Entreprenør  
   TG Entreprenør 
   SR Knusing 
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60/19 Sikkerhet ved travkjøring 
I lys av hendelsen på Fosen Travklubb sin kjøring 29. juni, med løs hest, ble det diskutert evt. 
tiltak som kan gjøres for å få laget trygge soner. 
 
Sette opp gjerdet som skiller hestering og publikumsplass/varmestua.  
Bestille skilt om Hestering 
Ved evt. løs hest må plassjef og speaker be folk trekke inn. 
Påse ved kjøringer at vi alltid har stengsel ved traktor og seremoniplass. 
Ingen parkering av personbiler i hestering. 
 
61/19 Dugnadsoppgaver 
Nytt gulv til klubbhuset. Alloc original. 
Sjekke pris hos Rædergård, Byggma og Montér. 
 
Male/beise vegger før legging av gulv. 
 
Eventuelt 
62/19 Høstkonferanse 
Innlandet Travforbund og Midt-Norge Travforbund. 
Lørdag 2.11 og søndag 3.11 på Qulity Hotel Skifer på Oppdal. 
Hilde og Reidun representerer Ørland Travklubb. 
 
 
Vi møtes onsdag 3. juli kl 1900 i varmestua. 
- Innmeldingslister, trekke spor etc. 
- Henge opp banerekordbilder. 
 
 
Neste styremøte 6. august. 
 
 
Ingen flere saker lå til behandling og møtet ble hevet. 
 
 
Styrereferat sendes ut til styremedlemmene på mail. 
Referatet godkjennes på neste styremøte. 
 
 


